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Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de Staatssecretaris van Financiën over 
de btw op verkoop van grond (ingezonden 24 juni 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Geen btw op grond voor straat en plein» 
waarin geschreven wordt over nieuwe manieren van grondverkoop voor 
woningen, waarbij kopers rechtstreeks afrekenen met de gemeente als het 
gaat om de kosten voor straten, groen en dergelijke?1 

Vraag 2
Is het correct dat er geen btw wordt betaald voor groen, wegen en dergelijke 
als men grond koopt van de projectontwikkelaar en een bijdrage betaalt aan 
de gemeente zelf voor deze kosten? 

Vraag 3
Zo ja, zijn er duidelijke eisen waaraan voldaan moet worden om hiervoor in 
aanmerking te komen en welke zijn dat? 

Vraag 4
Klopt het dat er nog geen generieke regeling is tussen de Belastingdienst, 
gemeenten en marktpartijen? 

Vraag 5
Bent u bereid om een overleg te initiëren tussen de Belastingdienst, het 
Ministerie van Financien, gemeenten en marktpartijen, met als doel het 
bereiken van overstemming voor het einde van het jaar? Is het daartoe 
mogelijk om aan te sluiten bij het koepeloverleg inzake de Wet modernisering 
vennootschapsbelastingplicht overheidsondernemingen, aangezien in de 
nadere memorie van antwoord gesproken wordt over uitstralingseffecten op 
andere belastingterreinen wat onder andere over de btw gaat?

1 «Geen btw op grond voor straat en plein», Trouw 15 juni 2015
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